
                                           Nieuwerkerk, 26 augustus 2021 

Onderwerp:  opvangplekken asielzoekers in Zeeland 

Vragen ingevolge artikel 44 reglement van orde aan het college van Gedeputeerde Staten 

door Maaike Walraven en Gerwi Temmink van de fractie GroenLinks 

Toelichting: 

De oproepen van de staatssecretaris in de landelijke en regionale media, zoals bijvoorbeeld 

in de PZC van 26 augustus 2021, maken duidelijk dat er grote behoefte is aan opvangplekken 

voor asielzoekers en statushouders. Het COA heeft landelijk in principe 29.000 

opvangplekken beschikbaar, waarvan er nu reeds 27.000 bezet zijn. Met name ook omdat er 

nog 11.000 erkende statushouders zitten, die feitelijk in aanmerking komen voor een 

huurhuis in een gemeente. De komst van de vele vluchtelingen uit Afghanistan toont des 

temeer de noodzaak van de oproep van de staatssecretaris aan.  

De fractie van GroenLinks vindt dat deze situatie vraagt om een snelle en serieuze aanpak, 

waarbij provincie en gemeenten samen moeten optrekken. Er zal snel meer 

opvangcapaciteit geregeld dienen te worden in Zeeland. Daarom heeft de fractie een aantal 

vragen aan het college, met name aan de Commissaris van de Koning in zijn rol als Rijksheer. 

 

1. Is GS op de hoogte van de oproep van de staatssecretaris? 

2. Is GS – en met name de CvK in zijn rol als Rijksheer – met GroenLinks van mening dat 

deze situatie een snelle, serieuze aanpak vereist om ook in Zeeland te komen tot 

meer opvangplekken? 

3. Heeft de CvK in zijn rol als Rijksheer reeds een ronde langs de Zeeuwse gemeenten 

gemaakt of is hij dit spoedig van plan om te vragen of zij concrete 

opvangmogelijkheden zien? En/of meer ruimte is voor doorstroming van 

statushouders naar een huurwoning? Zo ja, kan bij benadering aangegeven worden 

of hier ruimte voor mogelijk (b)lijkt?  

4. Is er een actueel inzicht in de stand van zaken per Zeeuwse gemeente waar het gaat 

om de verplichte toewijzing van het aantal woningen voor statushouders? Kan 

daarbij per gemeente aangegeven worden waarom dat aantal wel/of niet gehaald is?   

5. Is GS – en met name de CvK in zijn rol als Rijksheer – bereid samenwerking tussen 

provincie en Zeeuwse gemeenten te stimuleren opdat het doel (snel meer 

opvangcapaciteit in Zeeland) z.s.m. gerealiseerd kan worden? Zo ja, hoe? Zo nee, 

waarom niet?  
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